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Protokół nr IX/19

IX Sesja Rady Gminy Ornontowice

Obrady rozpoczęto 27 czerwca 2019 roku o godz. 16:00, a zakończono o godz. 19:00 tego samego dnia.

Obecni według załączonej listy obecności - załącznik nr 1, 2, 3 do protokołu.

W posiedzeniu wzięło udział 14 radnych.
Obecni:
1. Marian Blacha
2. Grzegorz Hawełka
3. Eugeniusz Kaczor
4. Aleksandra Krzemińska
5. Wojciech Kubicki
6. Łukasz Machulik
7. Zbigniew Machulik
8. Ryszard Milanowski
9. Henryk Nieużyła
10. Grzegorz Pałka
11. Sebastian Spyra
12. Patryk Szwechowicz
13. Katarzyna Walczak
14. Adam Widenka
15. Tadeusz Zientek

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności.
Przewodniczący  Rady  Gminy  powitał  obecnych  na  sesji  radnych,  pracowników  Urzędu  Gminy  oraz
zaproszonych gości, stwierdzając, że na ustawowy stan 15-tu radnych obecnych jest 14-tu radnych, wobec
czego sesja jest prawomocna do podejmowania uchwał.

2. Uwagi do porządku obrad.
Brak uwag do porządku obrad.

3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.
W  przedmiotowym  punkcie  Przewodniczący  Rady  przystąpił  do  głosowania  nad  przyjęciem  protokołu
Nr VIII/19 z sesji, która odbyła się dnia 23.05.2019 r.

Głosowano w sprawie: przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (14)
Marian Blacha, Grzegorz Hawełka, Eugeniusz Kaczor, Aleksandra Krzemińska, Wojciech Kubicki, Łukasz 
Machulik, Ryszard Milanowski, Henryk Nieużyła, Grzegorz Pałka, Sebastian Spyra, Patryk Szwechowicz, 
Katarzyna Walczak, Adam Widenka, Tadeusz Zientek
NIEOBECNI (1)
Zbigniew Machulik

Protokół Nr VIII/19 z sesji, która odbyła się dnia 23.05.2019 r., został przyjęty jednogłośnie, bez uwag.



4. Informacja na temat bieżącej działalności Zakładu Gospodarki Komunalnej i Wodociągowej oraz
Zakładu Gospodarki Zasobami Gminy.
W pierwszej kolejności głos zabrała Pani Ewa Kurzik, która pokrótce omówiła przebieg likwidacji ZGZG.
Kolejno  głos  zabrał  Pan  Arkadiusz  Pamuła  przedstawiając  najważniejsze  tematy  z  bieżącej  działalności
ZGKiW.
Rani nie wnieśli pytań do przedstawionych informacji.

5. Informacja o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego na terenie Gminy Ornontowice.
Jako pierwsza zabrała głos Pani Anna Musioł Komendant Komisariatu Policji w Orzeszu odnosząc się do
takich  spraw  jak:  nieprawidłowego  parkowania,  spożywania  alkoholu  w  miejscach  niedozwolonych,
występowania  narkotyków,  dewastacji  mienia,  szeroko  pojętej  współpracy  służb  mundurowych
z mieszkańcami, sytuacji kadrowej w Komisariacie, patroli na terenie Gminy.
Kolejno  głos  zabrał  Pan  Lucjan  Kret  Naczelnik  Wydziału  Ruchu  Drogowego  Komendy  Powiatowej  w
Mikołowie głównie poruszając tematy związane z bezpieczeństwem na drogach w Powiecie Mikołowskim
z  szczególnym  uwzględnieniem  Gminy  Ornontowice.  Temat  został  zaprezentowany  w  postaci
multimedialnej.
Zaproszeni goście szeroko odpowiadali na pytania i uwagi radnych, które w głównej mierze dotyczyły:

• interwencji w związku ze złym parkowaniem (rejon ZS-P, ul. Jasna, ul. Żabik,)
• interwencji  dot.  spożywania   alkoholu  w  miejscach  niedozwolonych  (rejon  ul.  Grabowej

i Akacjowej),
• problemów z nieodpowiednim zachowaniem społeczności ukraińskiej zamieszkałej przy ul. Żabik,
• zgłoszeń odnośnie zaczepiania dzieci przez osoby nieznane proponujące podwiezienie.

W przedmiotowym punkcie głos zabrał również Wójt Gminy odnosząc się przede wszystkim do sytuacji
panującej  na  ul.  Jasnej  w  czasie  trwania  roku  szkolnego  a  związanej  z  parkowaniem  w  miejscach
niedozwolonych, która została poruszona przez radnych. Ze swej strony Wójt obiecał, że dołoży wszelkich
starań aby rodzice przed rozpoczęciem roku szkolnego zostali poinformowani o tym, że nie należy parkować
w miejscu gdzie nie jest to dozwolone, jednakże liczy również na współpracę ze stromy Policji może nie od
razu ukarania w formie mandatu ale np. wręczenia parkującemu rodzicowi chociażby czerwonego lub żółtego
lizaka i być może przyniesie to jakieś efekty.
Ponadto Wójt zwrócił się z prośbą do Policji o reakcję na niedozwolone parkowanie przy ul. Skośnej na
terenach gminnych w pasie ruchu drogowego oraz poznanie opinii Naczelnika Wydziału Ruchu Drogowego
odnośnie zamontowania progu akustycznego przy końcówce ul. Orzeskiej (jadąc od strony Orzesza ostatni
zakręt) gdzie znajduje się przejście dla pieszych (rejon kościoła).
W  odpowiedzi  Pan  Kret  zauważył,  iż  byłoby  to  bardzo  dobre  rozwiązanie,  do  którego  można  dodać
oświetlenie przejścia dla pieszych i elementy odblaskowe na jezdni.
Idąc dalej głos zabrał  Pan Bogadan Cieślik Inspektor ds. bezpieczeństwa i zarządzania kryzysowego, który
omówił tematy dotyczące problemu z grasującymi dzikami oraz bezpieczeństwa podczas przejazdu przez
teren Gminy Tour de Pologne.

6. Informacja o działalności Ochotniczej Straży Pożarnej w Ornontowicach za rok 2018.
Informację  o  działalności  Ochotniczej  Straży  Pożarnej  w  Ornontowicach  za  rok  2018  przedstawił  Pan
Sławomir Bijak Prezes OSP w Ornontowicach. Przedstawione informacje dotyczyły: kadry OSP, wyjazdów
do różnego rodzaju zdarzeń, współpracy z Policją, szkoleń strażaków, zasobu sprzętowego.
Do przedstawionych informacji radni nie wnieśli pytań.

W związku z wyczerpaniem tematu Przewodniczący Rady serdecznie podziękował gościom za udział w sesji
oraz szerokie przedstawienie zagadnień związanych z porządkiem i bezpieczeństwem publicznym na terenie
Gminy Ornontowice.

7. Sprawozdanie przewodniczących Komisji Stałych z prac między sesjami.
Przewodniczący Komisji  Stałych odczytali  kolejno protokoły z poszczególnych posiedzeń Komisji,  które
odbyły się w miesiącu czerwcu br. Do przedstawionych protokołów nie wniesiono uwag.

8. Sprawozdanie przewodniczącego Klubu Radnych „Dla Ornontowic” z prac Klubu między sesjami.
Sprawozdanie z prac Klubu między sesjami przedstawił radny Tadeusz Zientek.



9.  Sprawozdanie Wójta z wykonania uchwał i ustaleń Rady.
W  tym  punkcie  Wójt  Gminy  odczytał  informację  o  realizacji  uchwał  Rady  Gminy  i  pracy  Zespołu
Kierującego Urzędem Gminy między sesjami oraz odpowiedzi na wnioski radnych złożone podczas ostatniej
sesji.
Radni nie wnieśli pytań do przedstawionych informacji.

10. Informacja Wójta i Skarbnika Gminy o sytuacji finansowej Gminy.
Zestawienie dochodów zostało przesłane radnym w systemie e-sesja - załącznik   nr 4 do protokołu  .
Do w/w zestawienia radni nie wnieśli pytań.

11. Podjęcie uchwał w sprawie:

a) zmian budżetu Gminy na 2019 rok

Przewodniczący Rady odczytał nagłówek w/w projektu uchwały.
W dniu 26 czerwca br., na spotkaniu wszystkich Komisji radni zostali zapoznani z przedmiotowym projektem
uchwały.
Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały.
Przewodniczący przystąpił do przeprowadzenia głosowania.

Głosowano w sprawie: zmian budżetu Gminy na 2019 rok

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (14)
Marian Blacha, Grzegorz Hawełka, Eugeniusz Kaczor, Aleksandra Krzemińska, Wojciech Kubicki, Łukasz
Machulik, Ryszard Milanowski, Henryk Nieużyła, Grzegorz Pałka, Sebastian Spyra, Patryk Szwechowicz,
Katarzyna Walczak, Adam Widenka, Tadeusz Zientek
NIEOBECNI (1)
Zbigniew Machulik

Uchwała Nr IX/72/19 w sprawie zmian budżetu Gminy na 2019 rok, zastała przyjęta jednogłośnie - 
załącznik     nr   5   do protokołu.  

b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ornontowice,

Przewodniczący Rady odczytał nagłówek w/w projektu uchwały.
Projekt został omówiony w dniu 26 czerwca br., na wspólnym posiedzeniu Komisji.
Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały.
Przewodniczący przystąpił do przeprowadzenia głosowania.

Głosowano w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ornontowice,

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (14)
Marian Blacha, Grzegorz Hawełka, Eugeniusz Kaczor, Aleksandra Krzemińska, Wojciech Kubicki, Łukasz
Machulik, Ryszard Milanowski, Henryk Nieużyła, Grzegorz Pałka, Sebastian Spyra, Patryk Szwechowicz,
Katarzyna Walczak, Adam Widenka, Tadeusz Zientek
NIEOBECNI (1)
Zbigniew Machulik

Uchwała Nr IX/73/19 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ornontowice, 
zastała przyjęta jednogłośnie -   załącznik     nr   6 do protokołu.  



c) powołania zespołu ds. opiniowania kandydatów na ławników,

Przewodniczący Rady odczytał nagłówek w/w projektu uchwały.
Projekt został omówiony w dniu 26 czerwca br., na wspólnym posiedzeniu Komisji.
Przewodniczący  Rady  zaproponował  aby  w/w  Zespół  składał  się  z  pięciu  członków  tj:  3  radnych,  1
przedstawiciela Urzędu Gminy oraz 1 przedstawiciela Sądu Rejonowego w Mikołowie.
Następnie  Przewodniczący  przystąpił  do  przeprowadzenia  głosowania  w  sprawie:
ustalenia ilości członków Zespołu ds. opiniowania kandydatów na ławników.

Głosowano w sprawie:
ustalenia ilości członków Zespołu ds. opiniowania kandydatów na ławników. 

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (14)
Marian Blacha, Grzegorz Hawełka, Eugeniusz Kaczor, Aleksandra Krzemińska, Wojciech Kubicki, Łukasz 
Machulik, Ryszard Milanowski, Henryk Nieużyła, Grzegorz Pałka, Sebastian Spyra, Patryk Szwechowicz, 
Katarzyna Walczak, Adam Widenka, Tadeusz Zientek
NIEOBECNI (1)
Zbigniew Machulik

Rada Gminy Ornontowice jednogłośnie ustaliła, że Zespół ds. opiniowania kandydatów na ławników będzie 
składał się z 5 członków.

Na członków zespołu zaproponowano radnych w osobach:
• Henryk Nieużyła – jako przewodniczący zespołu (radny wyraził zgodę)
• Ryszard Milanowski – jako zastępca przewodniczącego zespołu (radny wyraził zgodę)
• Adam Widenka – jako członek zespołu (radny wyraził zgodę)

Z ramienia Urzędu zaproponowano kandydaturę inspektor Katarzyny Posiłek (inspektor wyraziła zgodę)
Z ramienia Sądu Rejonowego w Mikołowie jako członka zespołu wyznaczono Sędzię Katarzynę Witkowską.

Przewodniczący przed przystąpieniem do głosowania nad projektem uchwały odczytał treść uchwały.

Przewodniczący przystąpił do przeprowadzenia głosowania.

Głosowano w sprawie: powołania zespołu ds. opiniowania kandydatów na ławników,

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (14)
Marian Blacha, Grzegorz Hawełka, Eugeniusz Kaczor, Aleksandra Krzemińska, Wojciech Kubicki, Łukasz
Machulik, Ryszard Milanowski, Henryk Nieużyła, Grzegorz Pałka, Sebastian Spyra, Patryk Szwechowicz,
Katarzyna Walczak, Adam Widenka, Tadeusz Zientek
NIEOBECNI (1)
Zbigniew Machulik

Uchwała Nr IX/74/19 w sprawie powołania zespołu ds. opiniowania kandydatów na ławników, zastała
przyjęta jednogłośnie -   załącznik     nr   7 do protokołu.  

d) wystąpienia Gminy Ornontowice ze Stowarzyszenia Gmin Górniczych w Polsce,

Przewodniczący Rady odczytał nagłówek w/w projektu uchwały.
Projekt szczegółowo omówiono na posiedzeniu Komisji w dniu 26.06.2019 r.



W przedmiotowym punkcie głos zabrał Wójt informując, że decyzja o wystąpieniu Gminy Ornontowice ze
Stowarzyszenia Gmin Górniczych w Polsce została dokładnie przemyślana. Obecnie Gmina Ornontowice
należy do 6 stowarzyszeń i rocznie na ten cel z budżetu Gminy jest przeznaczana składka członkowska w
kwocie  w  wysokości  23  500,00  zł  z  czego  na  samo  Stowarzyszenie  Gmin  Górniczych  w  Polsce  jest
przeznaczane 30% ogółu kwoty tj. 6 900,00 zł rocznie. Jak podkreślił Wójt obecnie ze Stowarzyszenia nie
płyną żadne korzyści w postaci konkretnych wyników, produktów z jakich Gmina Ornontowice mogłaby
skorzystać  jako  gmina  górnicza.  Większość  środków  finansowych  jakimi  dysponuje  Stowarzyszenie
przeznaczana jest najprawdopodobniej na koszty administracyjne, organizowanie spotkań członków a także
na wydawanie postulatów czy też opinii prawnych. Natomiast jak wyjaśnił w swej wypowiedzi Wójt, Gmina
Ornontowice  korzysta  z  usług  wyspecjalizowanej  kancelarii  prawnej,  która  na  jej  zlecenie  zajmuje  się
prowadzeniem spraw związanych z występowaniem kopalni na terenie Gminy. Stąd też podjęto decyzję o
wystąpieniu z w/w Stowarzyszenia.

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały.
Przewodniczący przystąpił do przeprowadzenia głosowania.

Głosowano w sprawie: wystąpienia Gminy Ornontowice ze Stowarzyszenia Gmin Górniczych w Polsce,

Wyniki głosowania
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (9)
Marian Blacha, Grzegorz Hawełka, Eugeniusz Kaczor, Aleksandra Krzemińska, Ryszard Milanowski, 
Henryk Nieużyła, Sebastian Spyra, Katarzyna Walczak, Adam Widenka
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5)
Wojciech Kubicki, Łukasz Machulik, Grzegorz Pałka, Patryk Szwechowicz, Tadeusz Zientek
NIEOBECNI (1)
Zbigniew Machulik

Uchwała Nr IX/75/19 w sprawie wystąpienia Gminy Ornontowice ze Stowarzyszenia Gmin Górniczych
w Polsce, zastała przyjęta zwykłą większością głosów.  - załącznik     nr   8 do protokołu.  

e)  przyjęcia  „Lokalnego  programu wspierania  edukacji  uzdolnionych  dzieci  i młodzieży  w Gminie
Ornontowice”,

Przewodniczący Rady odczytał nagłówek w/w projektu uchwały.
Projekt szczegółowo omówiono na posiedzeniu Komisji w dniu 26.06.2019 r.
Radni nie wnieśli uwag do przedmiotowego projektu uchwały.
Przewodniczący przystąpił do przeprowadzenia głosowania.

Głosowano  w  sprawie:  przyjęcia  „Lokalnego  programu  wspierania  edukacji  uzdolnionych  dzieci
i młodzieży w Gminie Ornontowice”,

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (14)
Marian Blacha, Grzegorz Hawełka, Eugeniusz Kaczor, Aleksandra Krzemińska, Wojciech Kubicki, Łukasz
Machulik, Ryszard Milanowski, Henryk Nieużyła, Grzegorz Pałka, Sebastian Spyra, Patryk Szwechowicz,
Katarzyna Walczak, Adam Widenka, Tadeusz Zientek
NIEOBECNI (1)
Zbigniew Machulik

Uchwała Nr IX/76/19 w sprawie  przyjęcia „Lokalnego programu wspierania edukacji uzdolnionych
dzieci i młodzieży w Gminie Ornontowice”, zastała przyjęta jednogłośnie - załącznik     nr   9 do protokołu.  



f)  regulaminu zawierającego zasady przyznawania i wypłacania stypendium specjalnego dla uczniów
w Gminie Ornontowice,

Przewodniczący Rady odczytał nagłówek w/w projektu uchwały.
Projekt szczegółowo omówiono na posiedzeniu Komisji w dniu 26.06.2019 r.
Radni nie wnieśli uwag do przedmiotowego projektu uchwały.
Przewodniczący przystąpił do przeprowadzenia głosowania.

Głosowano  w  sprawie: regulaminu  zawierającego  zasady  przyznawania  i wypłacania  stypendium
specjalnego dla uczniów w Gminie Ornontowice,

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (14)
Marian Blacha, Grzegorz Hawełka, Eugeniusz Kaczor, Aleksandra Krzemińska, Wojciech Kubicki, Łukasz 
Machulik, Ryszard Milanowski, Henryk Nieużyła, Grzegorz Pałka, Sebastian Spyra, Patryk Szwechowicz, 
Katarzyna Walczak, Adam Widenka, Tadeusz Zientek
NIEOBECNI (1)
Zbigniew Machulik

Uchwała  Nr  IX/77/19  w  sprawie  regulaminu  zawierającego  zasady  przyznawania  i wypłacania
stypendium specjalnego dla uczniów w Gminie Ornontowice, zastała przyjęta jednogłośnie -    załącznik  
nr   10 do protokołu.  

g) regulaminu zawierającego zasady przyznawania i wypłacania stypendium specjalnego dla studentów
zamieszkałych na terenie Gminy Ornontowice

Przewodniczący Rady odczytał nagłówek w/w projektu uchwały.
Projekt szczegółowo omówiono na posiedzeniu Komisji w dniu 26.06.2019 r.
Radni nie wnieśli uwag do przedmiotowego projektu uchwały.
Przewodniczący przystąpił do przeprowadzenia głosowania.

Głosowano  w  sprawie: regulaminu  zawierającego  zasady  przyznawania  i wypłacania  stypendium
specjalnego dla studentów zamieszkałych na terenie Gminy Ornontowice

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (14)
Marian Blacha, Grzegorz Hawełka, Eugeniusz Kaczor, Aleksandra Krzemińska, Wojciech Kubicki, Łukasz 
Machulik, Ryszard Milanowski, Henryk Nieużyła, Grzegorz Pałka, Sebastian Spyra, Patryk Szwechowicz, 
Katarzyna Walczak, Adam Widenka, Tadeusz Zientek
NIEOBECNI (1)
Zbigniew Machulik

Uchwała  Nr  IX/78/19  w  sprawie  regulaminu  zawierającego  zasady  przyznawania  i wypłacania
stypendium specjalnego dla studentów zamieszkałych na terenie Gminy Ornontowice,  zastała przyjęta
jednogłośnie -   załącznik     nr   11 do protokołu.  

h) ustalenia ekwiwalentu pieniężnego członka Ochotniczej Straży Pożarnej,

Przewodniczący Rady odczytał nagłówek w/w projektu uchwały.
Projekt szczegółowo omówiono na posiedzeniu Komisji w dniu 26.06.2019 r.
Radni nie wnieśli uwag do przedmiotowego projektu uchwały.



Przewodniczący przystąpił do przeprowadzenia głosowania.

Głosowano w sprawie: ustalenia ekwiwalentu pieniężnego członka Ochotniczej Straży Pożarnej,

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (14)
Marian Blacha, Grzegorz Hawełka, Eugeniusz Kaczor, Aleksandra Krzemińska, Wojciech Kubicki, Łukasz 
Machulik, Ryszard Milanowski, Henryk Nieużyła, Grzegorz Pałka, Sebastian Spyra, Patryk Szwechowicz, 
Katarzyna Walczak, Adam Widenka, Tadeusz Zientek
NIEOBECNI (1)
Zbigniew Machulik

Uchwała  Nr  IX/79/19  w  sprawie  ustalenia  ekwiwalentu  pieniężnego  członka  Ochotniczej  Straży
Pożarnej, zastała przyjęta jednogłośnie -   załącznik     nr   12 do protokołu.  

i) udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Mikołowskiego,

Przewodniczący Rady odczytał nagłówek w/w projektu uchwały.
Projekt szczegółowo omówiono na posiedzeniu Komisji w dniu 26.06.2019 r.
Radni nie wnieśli uwag do przedmiotowego projektu uchwały.
Przewodniczący przystąpił do przeprowadzenia głosowania.

Głosowano w sprawie: udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Mikołowskiego,

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (14)
Marian Blacha, Grzegorz Hawełka, Eugeniusz Kaczor, Aleksandra Krzemińska, Wojciech Kubicki, Łukasz 
Machulik, Ryszard Milanowski, Henryk Nieużyła, Grzegorz Pałka, Sebastian Spyra, Patryk Szwechowicz, 
Katarzyna Walczak, Adam Widenka, Tadeusz Zientek
NIEOBECNI (1)
Zbigniew Machulik

Uchwała Nr IX/80/19 w sprawie  udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Mikołowskiego, zastała
przyjęta jednogłośnie -   załącznik     nr   13 do protokołu.  

j)  zmiany  Uchwały  Nr XXIII/227/12  Rady  Gminy  Ornontowice  z  dnia  31  października 2012  r.  w
sprawie  wyrażenia  zgody  na  nieodpłatne  nabycie  na  rzecz  Gminy  Ornontowice  niezabudowanej
nieruchomości gruntowej położonej w Ornontowicach, zajętej pod część ulicy Łąkowej, stanowiącej
działkę 1083/100,

Przewodniczący Rady odczytał nagłówek w/w projektu uchwały.
Projekt szczegółowo omówiono na posiedzeniu Komisji w dniu 26.06.2019 r.
Radni nie wnieśli uwag do przedmiotowego projektu uchwały.
Przewodniczący przystąpił do przeprowadzenia głosowania.

Głosowano w sprawie: zmiany Uchwały Nr XXIII/227/12 Rady Gminy Ornontowice z dnia 31 października
2012 r. w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie na rzecz Gminy Ornontowice niezabudowanej
nieruchomości gruntowej położonej w Ornontowicach, zajętej pod część ulicy Łąkowej, stanowiącej działkę
1083/100,

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1



Wyniki imienne:
ZA (14)
Marian Blacha, Grzegorz Hawełka, Eugeniusz Kaczor, Aleksandra Krzemińska, Wojciech Kubicki, Łukasz 
Machulik, Ryszard Milanowski, Henryk Nieużyła, Grzegorz Pałka, Sebastian Spyra, Patryk Szwechowicz, 
Katarzyna Walczak, Adam Widenka, Tadeusz Zientek
NIEOBECNI (1)
Zbigniew Machulik

Uchwała Nr IX/81/19 w sprawie zmiany Uchwały Nr XXIII/227/12 Rady Gminy Ornontowice z dnia 31
października 2012 r. w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie na rzecz Gminy Ornontowice
niezabudowanej  nieruchomości  gruntowej  położonej  w  Ornontowicach,  zajętej  pod  część  ulicy
Łąkowej, stanowiącej działkę 1083/100, zastała przyjęta jednogłośnie -   załącznik     nr   14 do protokołu.  

k) przyjęcia lokalnego programu w ramach pomocy społecznej pod nazwą „RODZINA RAZEM”,

Przewodniczący Rady odczytał nagłówek w/w projektu uchwały.
Projekt szczegółowo omówiono na posiedzeniu Komisji w dniu 26.06.2019 r.
Radni nie wnieśli uwag do przedmiotowego projektu uchwały.
Przewodniczący przystąpił do przeprowadzenia głosowania.

Głosowano w sprawie:  przyjęcia lokalnego programu w ramach pomocy społecznej pod nazwą „RODZINA
RAZEM”,
Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (14)
Marian Blacha, Grzegorz Hawełka, Eugeniusz Kaczor, Aleksandra Krzemińska, Wojciech Kubicki, Łukasz 
Machulik, Ryszard Milanowski, Henryk Nieużyła, Grzegorz Pałka, Sebastian Spyra, Patryk Szwechowicz, 
Katarzyna Walczak, Adam Widenka, Tadeusz Zientek
NIEOBECNI (1)
Zbigniew Machulik

Uchwała  Nr IX/82/19  w sprawie  przyjęcia  lokalnego  programu w ramach pomocy społecznej  pod
nazwą „RODZINA RAZEM”, zastała przyjęta jednogłośnie -   załącznik     nr   15 do protokołu.  

l) wzoru wniosku o wypłatę dodatku energetycznego,

Przewodniczący Rady odczytał nagłówek w/w projektu uchwały.
Projekt szczegółowo omówiono na posiedzeniu Komisji w dniu 26.06.2019 r.
Radni nie wnieśli uwag do przedmiotowego projektu uchwały.
Przewodniczący przystąpił do przeprowadzenia głosowania.

Głosowano w sprawie:  wzoru wniosku o wypłatę dodatku energetycznego,

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (14)
Marian Blacha, Grzegorz Hawełka, Eugeniusz Kaczor, Aleksandra Krzemińska, Wojciech Kubicki, Łukasz 
Machulik, Ryszard Milanowski, Henryk Nieużyła, Grzegorz Pałka, Sebastian Spyra, Patryk Szwechowicz, 
Katarzyna Walczak, Adam Widenka, Tadeusz Zientek
NIEOBECNI (1)
Zbigniew Machulik



Uchwała Nr IX/83/19 w sprawie wzoru wniosku o wypłatę dodatku energetycznego,  zastała przyjęta
jednogłośnie -   załącznik     nr   16 do protokołu.  

11. Interpelacje radnych.
W dniu 26 czerwca br., wpłynęła interpelacja radnego Eugeniusz Kaczora złożona w imieniu mieszkańców
ul. Świerkowej dotycząca budowy parkingu przy ul. Świerkowej.
Treść  interpelacji  została  odczytana  przez  Wiceprzewodniczącego  Rady  Gminy  oraz  przekazana  do
rozpatrzenia Wójtowi Gminy.

12. Wolne głosy i wnioski, komunikaty i informacje.
W punkcie dotyczącym  Wolnych głosów i wniosków, komunikatów i informacji  jako pierwszy głos zabrał
radny Szwechowicz prosząc, w imieniu rodziców dzieci korzystających z placów zabaw, o zamontowanie
zadaszenia, pod którym mogli by się schronić przed słońcem podczas kiedy dzieci bawią się na placu zabaw.
W odpowiedzi na  powyższe Wójt poinformował, że temat ten był już analizowany jednakże w związku
z likwidacją ZGZG i związanych z tym prac, temat zadaszenia będzie realizowany w przyszłym roku.

Kolejno głos zabrał radny Kubicki, który zwrócił się z pytaniem - czy oprócz renowacji rowów przy ul.
Kolejowej przewiduje się prace renowacyjne rowów przy innych ulicach?
Odpowiedzi na to pytanie udzielił Wójt wyjaśniając, że po przeanalizowaniu wraz z Dyrektorem ZGKiW
wszystkich  potrzeb  melioracyjnych  postanowiono  renowacje  rowów podzielić  na  trzy  etapy,  które  będą
realizowane przez kolejne trzy lata, przy wykonywanych pracach pod uwagę będą brane także zgłaszane
sugestie mieszkańców i radnych.

Będąc w temacie renowacji rowów Przewodniczący Rady odczytał pismo skierowane do PZD dotyczące
konserwacji odcinka rowu przydrożnego przy ul. Zwycięstwa  w rejonie posesji nr 98a, wystosowane do w/w
Zarządu ze względu na zgłoszenia mieszkańców związane z zamulaniem i niedrożnością przedmiotowego
rowu.

Idąc dalej głos zabrał radny Pałka, który zwrócił uwagę na bardzo zły stan wody i ciśnienie  wody, która
dostarczana jest mieszkańcom ulicy Solarnia. Radny zwrócił się z pytaniem  - kiedy będzie coś zrobione w
kierunku poprawy tego stanu rzeczy i kiedy można się spodziewać wymiany obecnego stalowego wodociągu
na nowy, który pozwoli korzystać mieszkańcom ulicy Solarnia z takiej wody z jakiej korzystają  pozostali
mieszkańcy Ornontowic?
W odpowiedzi Wójt oznajmił,  iż temat ten jest mu znany i w tej chwili  nie może podać dokładnej daty
realizacji  tak  potężnego  przedsięwzięcia  jakim  jest  budowa  sieci  wodociągowej.  W  roku  bieżącym
przystąpiono do opracowania PBW sieci wodociągowej przy ul. Polnej zgodnie z założeniami budżetu na
2019 rok. Następnym zadaniem w kolejności jest właśnie przebudowa sieci wodociągowej przy ul. Solarnia.
Do realizacji przedmiotowej inwestycji Gmina będzie chciała przystąpić w roku 2020 a koszt tej inwestycji to
ok 1mln zł.
Radny Pałka ponowił także swoją prośbę o uzupełnienie brakującego elementu progu zwalniającego przy
Restauracji „Solarnia”.
W odpowiedzi Wójt potwierdził, że jeszcze nie został on uzupełniony ale może przeanalizować temat jeszcze
raz, gdyż niektórzy z mieszkańców stoją na stanowisku, że uzupełnienie tego elementu jest niepotrzebne.
Odpowiadając na słowa Wójta radny Pałka stwierdził, że są to raczej pojedyncze opinie, ponieważ większość
osób korzystających z usług w/w Restauracji w szczególności gości z małymi dziećmi jest zdania, iż próg w
całości jest na drodze przy lokalu bardzo potrzebny, gdyż spowalnia prędkość poruszających się tamtędy
pojazdów.
W związku z  powyższym Wójt  potwierdził,  że  przedmiotowy próg zwalniający  zostanie  uzupełniony  o
brakujący element.

Przewodniczący Rady poinformował o korespondencji jaka wpłynęła do Rady Gminy:
• pismo Ruchu Autonomii Śląska zapraszające do wzięcia udziału w Marszu Autonomii w dniu 13

lipca upamiętniającym akt ustawodawczy z dnia 15 lipca 1920 r. nadający województwu śląskiemu
prawa samorządowe,

• petycja zbiorowa  w sprawie wprowadzenia zmiany w regulaminie i umowach dotyczących wywozu
odpadów – petycja zostanie rozpatrzona przez Komisję Skarg, Wniosków i Petycji.

Kolejna sesja odbędzie się 29 sierpnia br.,o godz. 16.00



Na  zakończenie  głos  zabrał  Wójt  zapraszając  wszystkich  zgromadzonych  do  udziału  w  „Dniach
Ornontowic”.

13. Zakończenie sesji.
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący zakończył sesję.

Przewodniczący Rady Gminy
                                                                                                          

         Henryk Nieużyła

Przygotowała: K. Posiłek
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl


